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Działając na podstawie art. 24 pkt. 3 Ustawy z dnia 8 marca 1990 o samorządzie gminnym 

(Dz.U.2024.609 t.j.), zwracam się do Pana z zapytaniem dotyczącym możliwości aplikowania w ramach 

naboru wniosków o udzielenie pomocy finansowej jednostkom samorządu terytorialnego województwa 

łódzkiego w formie dotacji celowej, przeznaczonej na zadania inwestycyjne w zakresie infrastruktury 

sportowej w województwie łódzkim. 

Organizatorem wspomnianego naboru jest Zarząd Województwa Łódzkiego. 

Pragnę Panu przypomnieć iż we wcześniejszych interpelacjach był przeze mnie zgłaszany pomysł 

rozszerzenia funkcji lodowiska przy ul. Leśmiana o funkcję rolkowiska w okresie letnim. 

Warto też podkreślić, iż wg wstępnych szacunków sporządzonych przez Miejski Ośrodek Sportu i 

Rekreacji w Zgierzu, koszt wykonania płyty rolkowiska opiewałby na około 750 000,00 PLN. 

Pragnę zaznaczyć, iż przy założeniu, że wspomniane zadanie byłoby współfinasowane ze środków 

objętych „Programem rozwoju infrastruktury sportowej w województwach" ogłoszonym przez Ministra 

Sportu i Turystyki, warunki finasowania przedstawiałyby się w sposób następujący: 

- Województwo Łódzkie sfinansowałoby do 30% wartości kosztów kwalifikowanych zadania, 

- Ministerstwo Sportu i Turystyki sfinasowałoby także do 30% wartości kosztów kwalifikowanych 

zadania. 

Po stronie wnioskodawcy leżałoby sfinasowanie pozostałych 40% kosztów kwalifikowanych zadania. 

Zgodnie z zapisami dokumentacji konkursowej, wnioski do Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Łódzkiego należy składać do dnia 14 marca br. 

Jestem przekonany, że uzupełnienie bieżącej funkcji o funkcję rolkowiska w okresie letnim przyczyni się 

do wzrostu zainteresowania ofertą obiektu przy Leśmiana wśród mieszkańców miasta Zgierza co może 

przynieść bardzo pozytywne skutki w postaci promocji zdrowego stylu życia wśród mieszkańców. 


